
 

Klub SDP BiH 

Zastupnica Jelena Pekić 

Sarajevo, 17.02.2025. godine 

 

ZA:  

BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

KANTON SARAJEVO 

SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 

n/r Predsjedavajućeg Skupštine Kantona Sarajevo 

 

U skladu sa članom 106. i 213. Poslovnika o Skupštine Kantona Sarajevo, dostavljam: 

 

ZASTUPNIČKO PITANJE 

 

Prema: Kantonalna javna ustanova za zaštićena prirodna područja 

 

I – PITANJA VEZANA ZA (NE)RAVNOMJERNU POSVEĆENOST LOKALITETIMA 

KOJIMA UPRAVLJA USTANOVA  

 

Cijeneći da je Kantonalna javna ustanova za zaštićena prirodna područja (u dalje tekstu 

Ustanova) nadležna za upravljanje nad zaštićenim prirodnim vrijednostima, i to: 

• Spomenik prirode (Skakavac i Vrelo Bosne) 

• Zaštićeni pejzaž (Bijambare, Trebević i Bentbaša) 

 

1. Molim Vas za odgovor koliko je finansijskih sredstava uloženo u prethodne četiri 

godine za svaki od pojedinačnih lokaliteta, nad kojima pravo upravljanja ima 

Ustanova? 

 

2. Prilikom utvrđivanja i predlaganja projekata, koji će se rezalizirati vezano za konkretne 

lokalitete kojima upravlja Ustanova, koji se kriteriji uzimaju kao relevantni, obzirom 

na neravnomjerno ulaganje finansijskih sredstava na lokalitetima, koji pripadaju 

različitim općinama? 

 

3. Analizirajući dosadašnja ulaganja u zaštićeno područje Bentbaša, koje je apsolutno 

neiskorišten potencijal nadomak grada, koji ukoliko bi se uredio itekako mogao 

povećati turističku ponudu Općine Stari Grad Sarajevo, konstatuje se da nijedan od 

kapitalnih projekata nije urađen, od izgradnje igrališta, stoga molim Vas za odgovor 

zašto se ne ulaže u ovo zaštišćeno područje, kao u spomenike prirode  (Skakavac i 

Vrelo Bosne)? 

 

II – PITANJA VEZANA ZA KADROVSKU KAPACITIRANOST 

 

4. U zaštićenom području Bentbaša imate angažovanu samo jednu nadzornicu, da li doista 

smatrate da je to dovoljno za lokalitet Bentbaše, obim posla, kao i površinu 

lokaliteta, te šta konkretno poduzimate da se evenutalno kadrovski kapacitira to 

radno mjesto? 



 
 
 

5. Obzirom da u zaštićenom području Bentbaša imate angažovanu samo jednu nadzornicu, 

koliko imate nadzornika u okviru spomenika kulture i zaštićenih područja, kojima 

upravljate? 

 

III – PITANJA VEZANA SA SARADNJU SA OPĆINAMA I DRUGIM 

INSTITUCIJAMA 

 

6. Cijeneći da je budžet Ustanove ograničen, da li ste do sada kroz rad imali pismene 

prijedloge prema općinama sa eventualnim zajedničkim projektima, ukoliko jeste prema 

kojim općinama i da li ste naišli na razumjevanje? 

 

7. Svjedoci smo da se u zaštićenim područijima na teritorije Općine Stari Grad Sarajevo 

automobili nepropisno parkiraju, da li ste pokušali ostvariti saradnju sa Općinom ili 

policijom u svrhu rješavanja ovog problema, koji se evidentno godinama zanemaruje? 

 

Molim vas da odgovor na inicijativu dostavite pismeno u elektronskoj formi na službeni mail 

jelena.pekic@skupstina.ks.gov.ba.  

 

S poštovanjem, 

Jelena Pekić  

                                                               Zastupnica u Skupštini Kantona Sarajevo        
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